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Styrelsemöte Skellefteå Strokeförening 2020-01-21 

Närvarande 

Roger Wikström, Camilla Stenmark, Birgit Arvidsson och Ulrika Lindgren. 

Mötets öppnande 

Ordförande Roger Wikström öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

Godkännande av dagordning 

Föregående protokoll godkänns. 

Post Camilla 

Hasse Sandberg från Strokeförbundet har gått ut med önskan om att vi ska gå in 
på Förbundets nya hemsida och återkoppla om vi upptäcker eventuella 
otydligheter/felaktigheter.  

Post Roger 

- 

Ekonomi 

Plusgirot: 6 708,15 kr                                                                                                                       
Kassa: Camilla återkommer.  

Aktiviteter 

Boule kör vidare månad för månad beroende på hur länge lokalen finns 
tillgänglig.  

Nästa medlemsmöte den 23/2 kl. 14:00. Melker Jonsson kåserar ”Dösnack” och 

pratar även om Framtidfullmakt. 

Första anhörigfikat blir den 13/2 kl. 13:00 på Olanders Café. Styrelseledamot 

Birgit håller i träffen. Ingen anmälan krävs i förväg.  

Hemsidan 

Ulrika har tagit över hemsidan och jobbar på att hålla den uppdaterad.  
Verksamhetsplan för 2020 läggs upp samt protokoll från våra styrelsemöten.  
www.strokeforening.se 
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Rapporter 

Föreningen har 123 medlemmar just nu.  

Camilla ska på träff med RÅFF (Rådet för förebyggande av funktionshinder). 
Kulturhuset ligger i nuläget efter i tidsplanen. Glädjande kommer det finnas två 
handikapptoaletter på entréplan istället för en som var tänkt från början. 

Övriga frågor 

- 

Valberedningen rapporterar 

Ylva och Doris informerar om att Rune och Janne avgår från styrelsen och övriga 
fortsätter som idag. Tänkbara namn på ersättare presenteras och ska bli 
tillfrågade. 

Nästa möte 

Torsdag den 27/2 kl. 13:00-15:45 (ca). Kulturhusets Vd Maria Ekberg 
Brännström kommer strax efter kl. 15:00 för att bland annat ta del av vilka 
problem våra medlemmar kan ha vid teaterbesök. 

Avslutning 

Ordförande Roger tackar alla för visat intresse och avslutar mötet. 

Välkomstfika för nya medlemmar 

Efter styrelsemötet bjuder styrelsen på fika, information och en pratstund för 
nya medlemmar. Två av tretton inbjudna kunde delta.  

 

 

 

 

Roger Wikström   Ulrika Lindgren 

   Ordförande       Sekreterare 

 

 
 


